
29.09 2022  
Deltagere:  
 
Forældrevalgte: Tine Strange, Magnus Reffs Kramhøft, Julija Malickina, Christina Kok, 
Janni Klubien (afbud) Stine Knudsen, Nanna Jochumsen, Tobias Grundahl, Mathilde 
Thornberg Djervad 
 
Medarbejdervalgte: Birgitte Winding og Cilja Isabel Sareen  
 
Ledelsesrepræsentanter: Marck Tønnesen, Flemming Petersen (KKFO spec.) Snezana  
Letic (KKFO) og Gitte Bro Kastrup.  
 
SB-møde på Dyvekeskolen onsdag d. 28. september 2022 kl. 17.00 – 19.30  
 
  Referat  
  

1. Godkendelse af dagsorden 

Nyt pkt. Skal vi ændre datoen på SB mødet i november?  
 
Forslag til evt.: Skal skolen også sænke temperaturen?  
 
Nyt pkt. Forretningsordningen  
 

 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Ændring: Der er ikke muligt at føre tilsyn med personale og elevsager.  
 
Der er ros til udvalget for deres arbejde.  
 
Forretningsorden er godkendt.  

 

3. Godkendelse af forretningsorden  

Forretningsorden er blevet opdateret både sprogligt og indholdsmæssigt.  
 
Skolen spørger i lokalområdet om der er personer som ønsker at tiltræde som 
eksternt medlem af skolebestyrelsen.  
 
 
4. Gennemgang af principper (se bilag) Skolens ledelse vil især se på følgende 

principper:  

Der mangler det nye KKFO princip, samt flere andre. Der er tvivl om hvorvidt 
retningslinjer hører under punktet principper. Til næste møde, fremsendes alle 
principper, grundregler samt retningslinjer.  
 
TLS: Skal principperne uploades til AULA efter godkendelse?  
 



Princip om lektier tages op på næste SB møde som særskilt punkt.  
 
 

1. KKFO – godkendt  

 

2. Overgangen til HVS – godkendt  

 

3. Dannelse af 0.klasser – godkendt  

 

4. Princip for iPad og PC - godkendt  

 

5. Mobiltelefoner  

 

Ændring: det er tilladt for at benytte mobiltelefon til undervisningen for børn med 

forskellige udfordringer, herunder dysleksi.  

 

Ændring: afsnit om Smarts watch. Elevrådet høres og pkt. kan godkendes hvis der 

ikke er ændringer.  

 
6. Idrætsundervisning – pkt. tages op på et senere tidspunkt.  

 

7. Kommunikation – pkt. udsættes til næste møde og retningslinjer for Aula 

fremhæves. Nanna og Stine vil gerne kommentere på skolens indstilling.  

 

Forslag til ændringer:  

 

Pkt. slet ForældreIntra -  

 

Pkt. vejledning om brug af ugeplanen til forældrene. På første forældremøde skal 

der vises et eksempel, så alle forældre ved hvordan de skal logge ind. 

 

8. Ferie og fritagelse – Godkendt  

 

9. Forskudt valg – afsnit om overgangsordning slettes: Godkendt  

 

10. Skole – hjem samarbejdet - pkt. udsættes til møde Pkt. om kontaktforældre slettes.  

 

11. Lektier – udskudt til næste møde  

 

12. Understøttende undervisning – opdateres  

 

13. Høringssvar – slettes som princip  

 

14. Lejrskoler – vendes i personalegruppen og på baggrund af deres input  



Pkt. opmærksomhed om mobiltelefoner  

 

Pkt. hvordan skal det faglige indhold vægtes i forhold til social trivsel  

 

Pkt. trivsel i stedet for det sociale liv  

 

15. Arbejdsfordelings og skemalægning 

Ændring: Fagteam udgår  
 
Ændring: 10.klasse kan møder senere, idet de har færre timer.   

 
 

5. Orientering om sammenlægning af 6.Z. Skolens ledelse giver en orientering om 

sammenlægning af 6.Z. Derudover dialog om nyt princip for 

klassesammenlægninger. (se bilag)  

Lukket pkt.  
 
Der udarbejdes på baggrund af principper fra Gerbrandskolen et princip for evt. 
kommende klassesammenlægninger. Pkt. tages op til et kommende SB møde.  

 

6. Orientering om ny specialklasserække – kat. 3 på Dyvekeskolen (se bilag)  

Det er nu vedtaget i BUU og BR at der fra sommeren 2023 opstartes en ny 
specialklasserække for kat. 3 børn (autisme og ADHD)  
 
Skolen har plads til 80 børn og vil i første omgang blive placeret på Sundholm i 
pavilloner. Der bygges en ny skole på det område nord for ” Østen for Solen ” Skolen 
er færdig i 2029.  
 
Der skal i løbet af det første år ansættes i alt 32 personer (lærer, pædagoger, 
medhjælpere) og 1 afdelingsleder som er daglig leder.  
 
Skolen ser følgende udfordringer:  
 
- Udfordring i at personalet ansættes fra 1/7.  

- Kan vi finde nok ansatte med erfaring? 

- Det er en stor proces at ansætte op til 32 personer.  

- Hvordan sikres succes med samarbejdet med Dyveke?  

 

7. Status på byggesag  

Der har været afholdt rejsegilde for de to nye KKFO’er. Det bliver to meget flotte 
fritidshjem når de er færdige. Planen er forsat at de er færdige i foråret 2023 og kan 
bruges til det kommende skoleår.  
 
Efter efterårsferien går vi i gang med fase 4. Det bliver den mest udfordrende fase.  



Remisevej lukkes ned pga. af klimasikring og LAR anlæg. Det betyder, at biler som 
udgangspunkt ikke kan køre helt op til skolen fra Remisevej.  
 
Der bliver lavet en sti, så børn og forældre kan gå med deres cykel fra Røde Mellemvej 
og frem til skolen. Det er en rigtig god løsning.  
 
Skolebestyrelsen vil gerne opstarte koordineringsmøderne. Skolen kontakter 
bygherre.  

Meddelelser fra ledelse og medlemmer  

• Personalesituationen  

- Vi har i dette skoleår fået tre opsigelser. To matematiklærer (uddannelse og 
flytning) samt en støttelærer. Det er iøjeblikket svært at finde matematiklærer.  

-  
- Hvordan kan vi få eleverne på flere ture? Pkt. tages op på et kommende møde.  

• Meddelser fra medarbejderrepræsentanter  

 

- Hvordan kan vi få flere forældre til at deltage i forældremøderne?  

 

- Opmærksomhed på hvordan vi kan styrke det sociale fællesskab mellem 

forældrene. Det er svært for de klasser som begyndte under corona. Der skal fokus 

på det sociale fællesskab.  

 

• KKFO  

- Ingen meddelelser  

 

• KKFO spec.  

 

- Ingen meddelelser  

 

• Trafikudvalg: Magnus 

• Skolefoto: Christina 

• Byggeudvalg: Magnus, Tine, Mathilde 

• Kontaktperson til KKFO: Janni 

• Forældrearrangementer og Kontaktforældreudvalg: Julija, Tine 

• Arbejdsgruppe vedr. projekt (Hvad er vi for en skole): Tine, Mathilde 

Der var ingen meddelelser fra udvalgene 
 
 

8. Eventuelt 

 



- Er det noget som er meldt ud vedr. temp. i skolen? Det er rigtigt, at offentlige 

bygninger skal sænke temperaturen til 19 grader. Vi afventer mere info fra vores 

forvaltning.  

 

Næste møde:  
 
3.nov. 2022 og 16/11 (fælles skolebestyrelsesmøde for alle bestyrelse på Amager)  

 

 
 
 
 
 
 


